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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 20 februari 2018

Beheer en Realisatie - Omgevingszorg

12 2018_B&W_00075 Nota van antwoord vragen CPB inzake de Lisdodde

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats; de heer O. Akkerman, Wethouder; de heer W. Brus, Wethouder; mevrouw H.J. 
Frantzen-Boeve, Wethouder; de heer D. Oosterveen, Wethouder; mevrouw D. Cazemier, 
Waarnemend secretaris; de heer Judith Groot, de

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
- De CPB vraagt het college of ze alles duidelijk heeft afgewogen om tot de conclusie te komen, om 
niet noordelijk van de sportvelden te bouwen? 

Antwoord: 

Er is een onderzoeksbureau ingeschakeld om zowel de verkeersaspecten als de ecologische aspecten 
van de beoogde locaties te onderzoeken. 
Op basis van de conclusies uit het ecologisch onderzoek is verder nagegaan hoe groot de kans is op 
een succesvolle procedure voor wat betreft de vergunningverlening.
Daaruit bleek, dat er in ieder geval sprake is van een langdurige procedure, waarbij de kans dat de 
vergunningen niet verleend worden reëel is. Eén van de vergunningen kan niet aangevraagd worden 
vóór 1 juli 2018, omdat de juridische houdbaarheid van de door de provincie gevolgde procedure ter 
discussie staat.

 

- Is er een goede afstemming geweest met schoolbesturen en met inwoners van Wanneperveen?

Antwoord:

Met de schoolbesturen is overlegd. Ook na uitleg bleven de schoolbesturen de voorkeur houden voor 
de locatie ten noorden van de sportvelden, maar ze gaven ook aan dat ze geen heil zien in 
langlopende procedures.

Overleg is gevoerd met dorpsbelang Wanneperveen. Dorpsbelang gaf aan de voorkeur te hebben voor 
een locatie aan de Veneweg, omdat de Veneweg het aanzicht van het dorp bepaalt. In een later 
contact echter geeft dorpsbelang aan dat zij geen standpunt inneemt, omdat de meningen hierover in 
de achterban van dorpsbelang verdeeld zijn. 

Vervolg
Nvt
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Bijlagen
1. Schriftelijke vragen CPB -  School Wanneperveen.pdf



CPB is verbaasd over locatie nieuwe school Wanneperveen! 
 

De CPB is blij dat de schoolbesturen en inwoners van Wanneperveen enige tijd geleden de 

wens uitgesproken hebben als fusieschool de Lisdodde de toekomst in te willen gaan. Zij 

hebben voor deze nieuwe start een voorkeurslocatie voor plaats van de nieuwe school 

aangegeven. 

 

In de afgelopen week heeft het college van B en W van Steenwijkerland aangegeven de 

nieuwe school te gaan bouwen op de school locatie van de Wennepe. Het argument dat 

het college geeft is, dat er beperking is om te bouwen door Natura 2000 aanduiding boven 

de sportvelden. De school zou namelijk een behoorlijke milieubelasting zijn voor de 

omgeving. Hierdoor moeten er verschillende vergunningen aangevraagd worden wat 

anderhalf jaar tijd kan kosten.  

 

De CPB is van mening dat het terrein achter de sportvelden een prima locatie voor de 

school is. De locatie Wennepe is gelegen aan de Veneweg en in verband met de veiligheid 

zou de locatie bij de sportvelden volgens de CPB beter zijn. Daarnaast zijn bij de nieuwe 

locatie de sportvelden dichtbij en ook de ijsbaan, pannakooi en de uitkijktoren. Wat de 

CPB betreft een prima leer- en leefomgeving voor een nieuwe school.  

 

Een paar jaar geleden is er ook een fietspad ten noorden van Wanneperveen  aangelegd 

vlakbij het Natura 2000 gebied. De CPB is van mening dat Natura 2000 niet belemmerend 

moet werken bij de uitvoering van plannen. CPB vindt het belangrijk dat de school op een 

juiste en veilige plek komt. Een plek die door de inwoners van Wanneperveen wordt 

gedragen. Een school wordt voor minimaal 50 jaar gebouwd, dus moet je het in één keer 

goed doen. De gemeente heeft destijds de gronden aangekocht voor bouwgrond, dus 

waarom zou het nu dan niet meer kunnen?  

  

- De CPB vraagt het College of ze alles duidelijk heeft afgewogen om tot de conclusie te 

komen, om niet noordelijk van de sportvelden te bouwen? 

 

- Is er een goede afstemming is geweest met schoolbesturen en met inwoners van 

Wanneperveen?  

 

Gidion Hoorn fractielid CPB.  
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